
 

 

Referat 

 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  06 

Sted 

 

Hotherskolens personalerum 

 

Møde-

dato 
11.04.24 

Deltagere 

 

SB-medlemmer 

 

Kl. 18.00 – 20.30 

 

Mødeleder 

 

Afbud 

 

 

CBG 

 

Nikolaj 

 

  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til 

seneste referat fra 28. fe-

bruar 2024 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm. 
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Elevrådet ønsker  

• Flere ture med klassen og overnatninger på skolen 

• Flere lektioner med to voksne 

• Først at møde ind klokken 8.00 

• Stort ur ved multibanen 

• Drenge og pige toiletter i indskolingen 

• Flere penge per elev til madkundsskab 

 

Elevrådet har stemt om at de gerne vil have to musiklektioner på fjerde årgang.  

1. Mediepolitik - fra SB 28/2-2024 

SFOI og SFOII har i samarbejde med forældre 

udarbejdet mediepolitik. Anbefalingerne fra 

UVM for skærmtid er vedhæftet også. 

6 bilag fra mødet i februar 2024 

 RT/TV 10 

Skolebestyrelsen vil gerne udfase brugen af mobiltelefoner i SFO-tid fra nuværende 2. årgang. 

Dette skrives ind i mediepolitikken for fritidsgården. 

Ellers blev mediepolitik for SFOI og SFOII godkendt.  

2. Timefordelingsplan - Fra SB 28/2-2024  

Elevrådet ønsker to musiklektioner på 4. og 

6. årgang. 

Forslag til ændringer i timefordelingsplanen: 

• at der tilføres én lektion kristendom på 7. 

årgang på bekostning af én UUV.  

• at der tilføres én lektion musik på 4. år-

gang. 

Dette debatteres på fællesmødet onsdag den 

11. marts 2024 og efterfølgende på Lokal 

MED mandag den 8. april 2024. 

Sættes på som punkt på næste skolebestyrel-

sesmøde torsdag den 11. april til godken-

delse. 

1 bilag 

 TV 10 

Skolebestyrelsen beslutter følgende: 

• at der tilføres én lektion kristendom på 7. årgang på bekostning af én UUV.  

• at der tilføres én lektion musik på 4. årgang på bekostning af én lektion idræt.  



 

3. Kompetencedækning Hotherskolen 

Vi indberetter kompetencedækning af lærere 

- indenfor de givne rammer - i de fag, som de 

underviser i. 

1 bilag 

 TV 20 

Thomas gennemgik rapporten. Skolebestyrelsen tog rapporten til efterretning.  

4. Skolebestyrelsesvalg 2024 

Opfølgning på punkt fra bestyrelsesmødet 

onsdag den 28. februar om valg til skolebe-

styrelsen. RT vil formulere opslag på AULA. Er 

der nogen af de nuværende bestyrelsesmed-

lemmer, som har gjort sig tanker om kandi-

dater eller andet i forbindelse med nyvalg til 

bestyrelsen. 

 RT 15 

Camilla vil til spireforældremøde nævne, at der mangler kandidater til kommende skolebestyrel-

sesvalg.  

Elevrådet foreslår et socialt arrangement for forældrene, hvor der kan informeres om arbejdet i 

skolebestyrelsen.  

Kristina foreslår at, der kunne spørges i de nuværende forældreråd i klasserne.  

5. Sygefravær for marts måned 2024, pr. 4. 

april 2024, har været 5,06 % for Hothersko-

len og har hermed været konstant tilfredsstil-

lende de første tre måneder af kalenderåret 

2024. For SFO er marts tallet 5,76 %. Tallet 

for Dagskolen er faldet til 13,55 %, men sta-

digvæk for højt.   

1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

6. Meddelelser:    

 a) SB Formand 

Referat fra Skolebestyrelsernes møde med 

BUL onsdag den 10. april 2024 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

CBG 
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Det bekymrede bestyrelsen at høre om Stevns Kommunes generelle status med fx ressourcer i 

PPR og den tildelte økonomi til skolerne.  

 

De forældrevalgte i skolebestyrelsen er meget bekymrede for at høre, at der på Hotherskolen er 

+25 elever på venteliste hos PPR og med udsigt til kun at kunne forvente at få behandlet op til fire 

sager om året. Bestyrelsen påtænker at tage kontakt til det politiske niveau.  

 b) Ledelsen 

• Foredrag Den digitale sump afholdt den 2. 

april 2024 for forældre. 

• Spirebørn begyndte den 2. april 2024. 

• Status om afgangsprøver for 9. årgang, 

sommeren 2024. 

• Status på bestyrelsens ansøgning til kom-

mende 9. årgang. 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

RT/TV 20 

Fremmødte til foredraget om ”Den digitale sump” lå på ca. 25 personer. Det kunne være et godt 

foredrag at vise for forældrerådene.  

 

Spireforløbet er begyndt rigtig godt og der er langt mere ro på i år.  

 

Der arbejdes på at udbedre svampeangreb i to klasselokaler i indskolingen. To klasser er gen-

huset under renoveringsarbejdet. 

 

Bestyrelsens ansøgning om ekstrabevilling til kommende 9. årgang vil ikke blive behandlet i 

BUL, da der ikke er praksis for en kassebevilling. Der har dog været afholdt to møder med 

centerchef om der kunne kigges ind i andre løsninger. 

 

Bestyrelsen orienteres om prøvehandlinger fra Hotherskolen. 

 

 c) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 



Birgitte oplyser, at medarbejderne i indskolingen løber rigtig stærkt. Der opleves god opbakning 

fra ledelsen samt kolleger. Oprettelsen af ”Hjerterum” er med til at støtte op om både elever og 

personale i indskolingen. 

 

På mellemtrin/udskoling har der været forsøgt med mellemformer for enkelte elever.  

7. Eventuelt 
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Det første møde vedr. behandling af ansøgninger til prøvehandlinger afholdes den 6. maj 2024. 

 


